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SKRAJSAN ZAPISNIK iN SKLEPI
4. redne seje Obtinskega sveto Obiine Roie-Fram,

kije bila v Beli dvorani grodu Raie in sicer
v torek,26. 3. 2019 ob 18.30 uri

1. toika:
Otvoritev seje in ugotovitev sklepinosfi

Zupan g. Branko Ledinekje uvodoma vse prisotne lepo pozdravil in se jim zahvalil za
udeleZbo na 4. redni seji Obdinskega sveta Obdine Rade-Fram.

Ugotovljeno je bilo, daje seja sklepdna. V dasu njenega zadetka je bilo prisotnih vseh 16
dlanov in dlanic obdinskega sveta.

PRISOTNI ELANI IN CLANICE OBCINSKEGA SVETA:

ODSOTNI: -

OSTALI PRISOTNI:

Ema CEBE, Slavomir LESNIK, Milojka DREO, Atojz STEuNAD, Dragica LESNIK, Vitomir
BAUMAN, Alojzija JARC, Zdravko JELSEK, Ivan KOVACIC, Simona MURKO, Alenka
NZNER SIBILA, Miran PREDIKAKA, Rosvitq ROBAR, Sebastijan SORSAK, Duian
PURGER, Romana FISER.

Branko LEDINEK - Zupan, Zorica ZAJC KVAS - direktorica OU, Dragica DREVENSEK,
Suzana PUNGARTNIK, Simona ANTOLIC (Ou Obiine Raie-Fram), Natatija PECOWIK
(Komunala Slovenska Bistrica - pri toiki 7.) ilan Nadzornega odbora Obiine Raie-Fram,
Barbara BRADAC - novinarko iasnika Veier.

2. to&a
Potrditev zopisniko 3. redne seje obdinskego sveto

G. Zupanje podal v obravnavo predlog zapisnika 3. redne seje obdinskega sveta (12.2
2019).

SKLEP 5t.24:
Obiinski svet Obiine Raic-Fram potrdi zapisnik 3. redne seje Obiinskega sveta ObIine
Raic-Fram.

s16 lasovi >ZA< (16 otnih svetnikov ebils
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3. toika:
Sprejem dnevnego redo

Zupan g. Branko Ledinek je predlagal raz5iritev (v gradivu za 4. sejo predvidenega)
dnevnega reda in sicer s todko z delovnim naslovom 'Obravnava in sprejem Sklepa o soglasju
k ceni socialno varstvene storitve >Pomod na domu<', ki bi bila uvrSdena na predzadnje
mesto, neposredno pred todko 'Razno'.

Na tako dopolnjen predlog dnevnega reda ni bilo pripomb oz. razprave

s16 lasovi >ZA< (16 sotnih svetnikov) e bit et

SKLEP 5t.25:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme dnevni red 4. redne seje obiinskega sveta, kot

oredlae bilo

DNEVNI RED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepinosti
2. Potrditev zopisniko 3. redne seje O.S.

3. Sprejem dnevnega reda
4. fnformocije iupono
5. Vprolonjo in pobude svetnikov
6. Obrovnovo in sprejem Zokljuinegc roiuno proroiuno Obiine Roie-From

zaleto 2Ol8
7. Obrovnovo in sprejem Odloko o rovnonju s komunolnimi odpodki v obiini

Roie-Fram - hitri postopek

8. Obrovnovo in sprejem Sklepo o dolot itvi stotuso jovnego dobro
(noselje From)

9. Obravnovo in sprejem Sklepo o dolol itvi stotuso jovnego dobro
(noselje Roie)

10. Obrovnovo predlogo in podojo soglosja k spremembi Stotutq
Zdravstvenego domo dr. Adolfo Drolco Moribor

11. Obrovnqvo in sprejem spremembe obiinske meje med obdino Hoie-
Slivnico in obi ino Roie-From

12. Obravnovo in sprejem spremembe obiinske meje med obdino Slovensko

Bistrico in obdino Rqie-From
13. fmenovonje t lonice Nodzornego sveto JMSS Mqribor
14. Obravnovo in sprejem Sklepo o soglosju k ceni sociolno vorstvene storitve

>>Pomod no domu<<

15. Rozno
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4. toika:
Informocije iupono

G. Zupan je prisotne informiral o pomembnejSih vsebinah med prej5njo in aktualno sejo:

o Obdina Rade-Fram je izvedlajavna narodila za izbiro izvajalcev za sanacijo petih odsekov
cest (najugodnejSi ponudnik CP Ptuj, vrednost cca 223.000 EUR), rekonstrukcijo prostorov
OS Rade (gre za bivSe hi5ni5ko stanovanje, najugodnejSi ponudnik GES Celje, wednost cca
86.000 EUR; v obeh primerih so odloditve sprejete, niso pa 5e pravnomodne) ter za dozidavo
enote vrtca v Radah (v teku sta pregled in preverjanje ponudb; kot najugodnej5i ponudnik se
tudi pri tej nameravani investiciji nakazuje GES Celje s ponudbeno vrednosdo cca778.700
EUR),
Y zvezi z investicijo dograditve vrtca v Radah so bili dlani in dlanice obdinskega sveta
seznanjeni s strani g. Zupana izdanim sklepom o prerazporeditvi proradunskih sredstev (sklep
bil predloZen na mizo), ki so bila potrebna, ker na proradunski postavki 19005, konto
42040114 (Dograditev otroSkega vrtca Rade) ni bilo zagotovljenih dovolj potrebnih sredstev,
zato jebilo za ta nanl.en dodatno potrebnih 140.000 EUR prera"porejenih iz razpoloLljivih
finandnih virov na proradunski postavki 23102,konto 40929900 (ReZijski obrat - Druge
rezerve za investicije v prihodnjih letih).
Upo5tevajod to dejstvo govorimo o dveh dopustnih ponudbah (sicerje bilo ponudnikov za
investicijo dograditve vrtca v Radah skupno osem, najviSja ponudbena cena paje zna5ala cca
934.000 EUR).
o \6daljuje se izgradnja kanalizacije v naselju Je5enca, kjer so (na dan seje OS) izvajalci
prideli tudi s polaganjem vodovodne in optidne napeljave.
o Kar zadeva namero izgradnje nove distilne naprave v Radah, Zal ni mogode povedati nid
novega: pridobljena dokumentacija je 5e vedno v pregledu na Ministrstvu za okolje in prostor,
sledi 5e preuditev na Ministrsfvu za gospodarstvo.
o Narodena je idejna zasnova za morebitno izvedbo pobude v zvezi z rcalizacijo podvoza na
lokaciji, kjer se kriZata (drZavna) Ljubljanska cesta in Zelezni5ka proga v Radah. O moZnosti
tovrstne reSitve sedanjih prometnih zagat bomo predvidoma seznanjeni v roku 4 mesecev.
r V teku so pomladansko diSdenje in manj5e sanacije cest.
r Kot vsako leto, bo aprila (sobota, 6. 4. 2019) tudi letos potekala distilna akcija, ki seje bodo
udeleZili udenci in zaposleni v obeh osnovnih Solah ter predstavniki posameznih dru5tev, k
sodelovanju pa so povabljeni tudi vsi ostali.
o Na podrodju zbiranja odpadkov prihaja do spremembe - v aprilu bodo ukinjeni (umaknjeni)
skupni zabojniki za papir, gospodinjstvom pa bodo za odpadni papir in druge odpadne papime
ter kartonske izdelke dostavljeni 24O-litrski hi5ni zabojniki (kante z rdedim pokrovom). V
naslednji fazi bo sledil umik zabojnikov za steklo z ekolo5kih otokov.

5. toika
Vproionjo in pobude svetnikov

r Go. Emo Cebe je (v zvezi z zadnjo informacijo g. Zupana) zanimalo, ali se bo najavljena
sprememba na podrodju zbiranja odpadkov izvajala v okviru sedanjih cen ali novost prinaSa
podraZitev cen tovrstnih komunalnih storitev.

G. iupanje odgovoril, da se zaradi spremembe pri naiinu zbiranja in odvoza papirja cena
storitye vsaj zaenkrat ne bo spremenila (odvoz popirja od gospodinjstev, ki bo izvajan na 8
tednov, bo zgolj nadomestil sedanji odvoz iz ekoloikih otokov), je pa spremembo cene v
perspehivi priiakovati iz drugih razlogov.
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o G. Slavomir Le5nik seje zavzel za ureditev (oznadbo) prehoda za pe5ce pri nekdanjem
gasilskem domu v Framu (Varta) in podal predlog za ureditev - nadaljevanje plodnika (za

GoriSkom). Predlagal je tudi oznadbo ventilov na hidrantih ter popis le-teh.
V nezi s slednjim je g. Zupan pojasnil, da je bil popis nareien inje raiunalniiko arhiviran,

bomo pa preverili, kakino je stanje na veijih l<riZiiiih vodovoda.

o G. Zdravko Jel5ekje vpra5al, ali so visoka in stara drevesa - topoli pri gradu Rade

(drevored) 5e dovolj zdravi, da bi lahko uspeino kljubovali vedno modnejiim neurjem, ki smo
jim obdasno pride. V nasprotnem primeru je opozoril na to, da gre za preLeto nevamost.

G. iuponje spomnil, da sta bila topola, za kateroje bilo ugolovljeno, daje niuno dehlo
vollo, po1agana Ze predlani, letoinjo pomlad pa bodo, vkljuino s itori, odstranjeni tudi
preostali topoli, kijih bo nadomestila nova drevesna zasaditev. Poskrbeli bomo tudi za

ustrezno ureditev no lokaciji bivie zdrwstvene postaje v Raiah, kjer so se razbohotile
drevesne kroinje.

V nadaljevanju je g. Jel5ek:
- opozoril, da lansko pomlad v Novi ulici v Radah di3denje peska (veza: posip v

zimskem dasu) ni bilo izvedeno ustrezno; prosil je za letoSnjo pozomost pri tem;
- znova apeliralv zvezi z zagotoviwijo pogojev za boljie in sodobnej5e delovanje centra

za lodeno zbiranje odpadkov v Radah ter za vi5ji kulturo nekaterih uporabnikov tega

odlagaliSda;
- poudaril nujnost zadetka razmi5ljanja oz. priprave plana za energetsko sanacijo

stavb/javnih objektov tudi pri nas (navezal seje na tovrstni dlanek v Ve6eru); po

njegovem prepridanju bi bilo smiselno dim prej energetsko ustrezno usposobiti obe

Soli v obdini, kar bo najbrZ sdasoma postala tudi zakonska zahteva. V Solah so

mestoma 5e stare ludi, na podstreSju ni izolacije, vse to pa vpliva na vi5je materialne
stroske, ki klidejo k drugadnim re5itvam. Kot obdina smo v dovolj dobri finandni
kondiciji, ta tak projekt ne bi smel biti problem, poleg tegaje treba preuditi mo2nost

drpanja kohezijskih sredstev za le narnerle, razmiSljati o javno zasebnem partnerst!'u

ipd. (odgovor na to sta podala g. iupan in ga. direhorica, ki sta pojasnila, da imajo
prednost pri dodelitvi sredstev iz kohezijskih virov tisti, ki imaio (naj)slabie pogoje, mi
pa mednje ne sodimo. Poleg tegaje potebno tudi nesporno dokazali, koliko bi u
primeru sanacije znoial prihranek; morda bi tak preraiun priiel v poitev za OS Raie.

Pomembno paje vedeti ie, da predmet energetske sanacije ni vse, kar si pod to
predstavljamo, pri iemer ne drZi informacija, da znaia soudeleiba investitorja le 20
o% stroikov.

o Ga. Rosvita Robar je v imenu sokajanov iz obeh Goric izpostavila sklop vpraSanj in
pobud:
- obstaja velika Zelja po povezavi Gorice s krajinskim parkom, pri demer seje (odkarje
onemogoden prehod pri Valandovih) pojavil predlog, da bi to omogodili na trasi, ki vodi
mimo kriZa in dez polje;
- zavzemajo se za Siritev ceste v Zg. Gorici od kriZa proti kapeli in obnovitev ceste od kapele
proti Herganom;
- dajejo pobudo za podalj5ek plodnika (loditev s drto) od gasilskega doma do kiLa naZg.
Gorici,
- zaradi poplav bi bila zelo dobrodoSla postavitev mostov (Valher, Predikaka), ki naj bi bila v
isti vi5ini kot ostali;
- prizadevajo si za moZnost vzpostavitve optiinega omreZj a (g. Zupanje predlagal zbiranje
podpisov kraianov, saj Telekom za inedbo potrebuje kritiino maso),
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- na obmodju t. i. Krda zaradi razraSdenih dreves ni zagotovljena ustrezna preglednost v
prometu;
- potrebno bi bilo zasipati jarek na Krdu (informacija g. iupana: to je ie dogovorjeno zd
letos);
- v preteklosti je ob potoku (med Kanclerjevimi in Gabrijanovimi) 2e vodila pot, za katero si
Zelijo, da bi bila znova vzpostavljena.

o Ga. Romana Fi5er se je pozanimala, ali je y zvezi z moinostjo formiranja lekami5ke
podruZnice v Framu Ze kaj novega (odziva sodiSda na sproien upravni spor 5e nismo prejeli -
odgovor ge. Zorice Zajc Kvas) in spomnila, da je to tudi interes Mariborskih lekam, ki ima to
v svojem poslovnem planu, zato je zelo pomembno, da se ta moZnost realizira.
Ga. Fi5er se je zavzela tudi za ureditev platoja./zemljiSda ki vodi k t. i. Zlatemu studencu v
Framu. (G. iupan in ga. Suzana Pungartnik sta povedala, da je bil opravljen ogled na terenu
in da gre v delu za zasebno zemljiiie /Peiovnikni/, del paje obiinskega.)

r Ga. Alojzija Jarcje izrazila pomislek, ali so zabojniki za papir za gospodinjstva sploh
potrebni, saj, denimo, tisti, ki imajo Soloobvezne otroke, papir zbirajo za tovrstne zbiralne
akcije v Soli.

. G. Ivan Kovaiii je menil, da kot lokalna skupnost ne bi smeli dovoliti zamiranja tradicije
pustovanja in z njim povezanih navad (pustne povorke ipd.), ampak ravnati nasprotno -
spodbujati tovrstne aktir.nosti, druZenja, pramovanja.
V Radah organizirane pustne povorke tudi letos ni bilo, je pa pustovanje organiziral Solski
sklad OS Rade in po odzivih sodedje dogodek dosegel namen, udeleZbaje Lila solidna,
razdeljenihje bilo veliko krofov ipd., problem takih prireditev pa so visoke cene gostujodih
animatorjev. (G. Zupanje povedal, daje obiina letos pokrila stroike pustovanja v OS Raie v
viSini 600 EUR, kar pa ni pokrilo celotne cene pevske gostje, ki jo je izbral organizator. Mentl
je, da bi bilo smiselno za tak dogodek animirati domaie inajalce.)

G. Kovadidaje zanimalo, kakina dela se izvajajo ob Zelezni5ki progi v Ra6ah. (G. iupan:
poteka izgradnj a protihrupnega zidu.)

o Go. Alenko RiZner-Sibila je zanimalo, kdo skbi za podhod (pod Zelezni5ko progo) na
Je5enci, kjer po deZevju zastaja voda, plo5dice odpadajo, lokacija paje ponodi brez
razsvetljave. (G. Zupanje odgovoril, da gre za zadevo, kije v pristojnosti Slovenskih Zeleznic.)

Ga. fuZner - Sibila je dala pobudo za ureditev 5e kak5nega parkimega mesta ob ograji
distilne naprave v Radah (pred krajinskim parkom). (G. Zupan je povedal, da se bomo s tem
ukvarjali v sHopu oz. po izgradnji namerovane nove iistilne naprave.)

r G. Vitomir Bauman je opozoril na nujnost popravila bankin ob cesti5du na relaciji
Hvauc/Rade do obdinske meje v naselju Hotinja vas (obdina Hode-Slivnica). (G. Zupan je
povedal, da sanacija 2e poteka.)

V nadaljevanju seje g. Bauman z vsebino razpra\te navezal na bododo ukinitev ekoloikih
otokov (odpadno steklo, za kar bodo Ze v letu 2019 tudi individualni zabojniki) in se
pozanimal, kakoje z odlaganjem odpadkov od Skropiv v zbimem centru za lodeno zbiranje
odpadkov (ie vedno jih je mogoie pripeliati v ZC - posebni zabojnik zo embalaZo).

o Ga. Dragica Le5nik je dala pobudo za dim prejSnjo realizacijo nekaterih nujnih del na
komunalnem podrodju, predvsem za ponovno ureditev bankin ob (drZavni) cesti Fram -
Planica (tudi cesta z asfaltno prevleko je na dolodenih mestih modno dotrajana) in di5denje
jarkov (po informaciji g. Zupano to ie poteka). Zanimalo joje, kdaj lahko obdani spodnjega
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dela Kopivnika pridakujejo vzpostavitev optidnega omreZja (G. Zupanje dejal, da tovrstno
urejanje poteka postopoma - pakelno in daje optiko v Kopivniku realno priiakovati
prihodnje leto.)

6. todka
Obrovnovo in sprejem

Zokljutnego roiuno proroiuno Ob;ine Roie-From za leto 2Ol8

Gradivo je, skladno s predpisi s podrodja javnih financ, pripravila obdinska uprava. Kratko
uvodno ustno obrazloZitevje podal g. Zupan, v nadaljevanju paje dokument predstavila ga.

Dragica DrevenSek, radunovodkinja.

ObrazloZitve zakljudnega raduna (ZR) proraduna obdine zajemajo obrazloZitve sploinega in
posebnega dela ZR proraduna, izvajanja nadrta razvojnih programov, podatkov iz bilance
stanja in upravljanja likvidnosti (denamih sredstev) sistema enotnega zakladniSkega raduna.

Proradunski prihodki/2018 so skupaj znaiali:7,208.255,05 EUR (86,4-odstotna realizacija),
odhodki pa-7,020.247,99 EUR (66,3-odstotna realizacija; pojasnjeni so bili vzroki za niZjo
realizacijo tako na prihodkovni kot odhodkovni strani). Razlika v viSini 188.007 EUR se

prenese v leto 2019, vkljudno z ostankom iz preteklih let, zarudi desarje stanje sredstev na

dan 31. 12. 2018 (skupaj s proradunsko rezervo) 3,624.798,80 EUR (od tega 3,618.700,69
EUR - sredswa Obdine Rade-Fram, 33,01 EUR - sredstva KS Rade in 6.065,10 EUR -
sredstva KS Fram).

elani in dlarrice obdinskega sveta so se strinjali, da je Z,PJ2018 kot dokument pripravljen
n.vomo, pregledno in razumljivo, veselilo pa jih je tudi, da 5e naprej ostajamo med redkimi
slovenskimi obdinami, ki niso zadolZene.

asovi >ZA< l6 sotnih svetnikov e bil re et

OPOMBA: Dokument - ZR 2018 - se objavi v MUV.

7. toika
Obrovnovo in sprejem

Odloko o rovnonju s komunolnimi odpodki v obdini Roie-From (hitri postopek)

Gradivo je pripravila Komunala Slovenska Bistrica d.o.o., ustno obrazloZitev je podala
predstavnica tega podjetja, ga. Natalija Pedovnik.

Ga. Natalija Pedovnikje predstavila razloge za sprejem noveliranega odloka, ki deloma
izhajajo iz potreb po uskladitvah z novimi uredbami na tem podrodju, vsebinsko bistvena pa
je uvedba novega sistema rawanj a z odpadki - sistema zbiranja in odvoza lodenih frakcij po

sistemu 'od vrat do vrat' (odpadni papir in karton ter odpadna steklena embalaza). kar bo
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SKLEP 5t.26:
Obdinski svet ObEine Rade-Fram sprejme Zakljuini ralun proraiuna Obtine Raie-
Fram za leto 2018.
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imelo za posledico ukinitev sedanjih ekoloSkih zbiralnic, ki so vselej polne (tudi) tistih
odpadkov, ki tja ne sodijo. Z njihovo ukinitvijo bo poskrbljeno za bolj5e in udinkovitejSe
lodevanje odpadkov (distej5e frakcije) in za lepSi videz okolice. Tak sistem zbiranja odpadkov
je v praksi Ze v mnogih drugih obdinah, kjer dobro deluje in prina5a pozitivne udinke.
Zaradi novega sistema zbiranja pa prihaja tudi do spremembe frekvence odvoza meSanih
komunalnih odpadkov (po novem enkrat na 3 tedne), papir in steklo (oboje novost; za steklo
ne bo zabojnikov, ampak modnej5e vrede) bodo izvajalci odvaiali enkrat na 2 meseca,
frekvence za ostale vrste odpadkov pa bodo ostale nespremenjene.

Cena odvoza in zbiranja odpadkov se zaradi uvedbe navedenih novosti ne bo spremenila, do
predloga zvi5anja cene, ko bo to aktualno, pa bo pri5lo zaradi termidne obdelave (ostanek po
energetski izrabi - lahka frakcija).

V razpravi je g. Zdravko JelS ek inazil staliSde, da bi bila tudi za odpadno stekleno embalaZo
smiselna uvedba zabojnika (in ne wede), saj Zivimo na podeZelju, kjer vedina ljudi Zivi v
hiSah in je na parcelah dovolj prostora. (Ga. Natalija Peiovnik je povedala, da je v povpreiju
sistem zbiranja papirja v zabojnikih in stekla v motnejSih vreiah optimalen; papir v stiku z
mokroto razpade, pri steklu pa tego problema ni. Cas bo pokazal, ali bi bila morda zabojnik
primernejii za oboje.)
V nadaljevanju je g. JelSek oporekal moZnosti zvi5anja cen zaradi kakr5nega koli razloga, kar
je utemeljil z besedami, da bomo obdani sedaj vse komunalne odpadke sortirali sami in tako
podjetje Komunala kot izvajalca tejavne sluZbe razbremenili lodevanja, zato bi prej mzumel
idejo o zniZanju kot o zviSanju cen.
(Ga. Peiovnikje spomnila, da lodevanje papirja in stekla od drugih materialov ne bo nekaj
novega, saj je loievanje uvedeno ie nekaj iasa, ie vedno pa bo ostal v funkciji tudi zbirni
center).
G Zupanje dodal, daje za odvoz na zbirni center primerna le veija papirnata oz. kartonska
embalaZa, torej jo tam priiakujemo le ob izjemnih primerih, ko je kopaciteta zabojnika za to
premajhna.

G. Sebastijan Sorlakje predstavnico Komunale d.o.o. vpraSal, ali so glede stro5kov/cen
naredili podrobnej5o analizo za obdino Rade-Fram (veza: v izogib ponovitvi situacije iz
primera Snage d.o.o.). (Ga. Natalija Peiovnik je odgovorila, da anolize za posamezne obiine
niso delali.)

Ga. Rosvita Robarje vpraSala, ali lahko obdani naSe obdine odpadke pripeljejo tudi direktno
na CERO (ga. Natalija Peiovnikje odgovorila pritrdilno).

s 16 )ZA( (16 risotnih svetnikov e bil et
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SKLEP 5t. 27:
Obiinski svet Obiine Rate-Fram po hitrem postopku sprejme Odlok o ravnanju s

komunalnimi od dki v obiini Raie-Fram.

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MUV.



8. todka
Obrovnovo in sprejem Sklepo o doloEitvi statuso jovnego dobro

(noselje From)

Gradivo je pripravila obdinska uprava. ustno je porodala ga. Suzana Pungartnik.

V zemlji5ki knjigi so zemljiSda vpisana kot'javno dobro', kar ne definira upravljavca oz.
lastnika zemlji5da. Podanje predlog, da se s sklepom dolodi lastnik oz. upravljavec
kategoriziranih javnih poti na obmodju naselja Fram. V nadaljnjem postopku se sklep objavi v
MUV-u in nato izda odlodba o ugotovitvi, da imajo nepremidnine status grajenega javnega
dobra obdinskega pomena.

O zadevi je bil seznanjen inje o njej razpravljal Odbor za prostorsko planiranje. Resorno
posvetovalno telo po informaciji predsednika g. Mirana Predikake na predlog ni imelo
pripomb.

K razpravi pod to todko se ni priglasil nihde.

s16 vi >ZA< (16 sotnih svetnikov e bil re et

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MUV.

9. to;l<o

Obrovnovo in sprejem Sklepo o doloiitvi stotuso jovnego dobro
(noselje Rode)

Gradivo je pripravila obdinska uprava, ustno je porodala ga. Suzana Pungartnik.

V zemljiSki knjigi so zemlji5da vpisana kot 'javno dobro', kar ne definira upravljavca oz.
lastnika zemlji5da. Podanje predlog, da se s sklepom dolodi lastnik oz. upravljavec
kategoriziranih javnih poti na obmodju naselja Rade. V nadaljnjem postopku se sklep objavi v
MUV-u in nato izda odlodba o ugotovitvi, da imajo nepremidnine status grajenega javnega
dobra obdinskega pomena.

elani pristojnega Odbora za prostorsko planiranje so predlog podprli.

s16 vi >ZA< (16 sotnih svetnikov e bil et
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SKLEP 5t.28:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme Sklep o dololitvi statusa javnega dobra
nasel e Fram

SKLEP 5t,29:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme Sklep o doloiitvi statusa javnega dobra
nas e Raie

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MUV.



10. toiko
Obrovnovo predlogo in podojo soglosjo k spremembi

Stotuto Zdrovstvenego domo dr. Adolfo Drolco Moribor

Gradivo in predlog za obravnavo smo prejeli od ZD dr. Adolfa Drolca Maribor, na kratko ga
je ustno predstavila ga. Simona Antolid.

Obdinski svet Obdine Rade-Fram (in tudi obdinski sveti preostalih obdin soustanovite\ic ZD
Maribor) je v zadetku lanskega leta sprejel Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega
zayoda Zdravstveni dom dr. Adolfa Drolca Maribor. Poglavitni razlog za to je bila potreba po
doregistraciji dejavnosti - raziiritev s socialnimi storitvami pomodi in oskrbe ostarelih,
invalidnih, bolnih in drugih pomodi potrebnih oseb na domu (Sifra standardne klasifikacije
dejavnosti Q 88.109'Drugo socialno varstvo brez nastaniwe za starejSe in invalidne osebe').
Po usmeritvi pristojnega ministrstva in na podlagi Strategije raztoja zdravslvene nege in
oskbe v sistemu zdravstvenega varstva v RS za obdobje od 2011 do 2020 bo registracija te
dejavnosti v bodode pogoj za prijavo na predvidene javne razpise za pridobitev dodatnih
finandnih sredstev, ki bodo tudi s staliSda zdravstvene nege pokivala predmetno podrodje. To
podrodje zaradi staranja populacije, dolgoZivosti druZbe, zgodnjega odpu5danja iz bolni5nic,
visokih stro5kov oskrbe v institucionalnem varstvu (ob sodasnem pomanjkanju prostorskih
kapacitet) in Zelje mnogih starostnikov, bolnikov in drugih pomodi potrebnih, ki bi kljub delni
ali popolni odvisnosti Zeleli dim dlje ostati v domadem okolju, postaja vse vedji problem.
Hkati s to spremembo je bilo v odlok vnesenih 5e nekaj drugih smiselnih korekcij in
prilagoditev sedaj veljavni Uredbi o uporabi standardne klasifikacije dejavnosti in dejstvq da
dolodenih dejavnosti, ki so bile v odloku navedene, zavod ne opravlja ved, saj njihova vsebina
po vsebini ne sodi ved v delokrog zavoda.

Sprememba statuta zavoda, za spremembo odloka, predstavlja zgolj naslednjo postopkovno
fazo, zakatero velja identidna obrazloZitev.

K razpravi se ni priglasil nihde.

vi >>ZA<< 16 otnih svetnikov e bil re et

Gradivo je pripravila obiinska uprava, ustno obrazloZitev (o vsebini in izvedenem postopku)
je podala ga. Suzana Pungartnik.

Geodetska uprava Republike Slovenije (GURS) je v letu 2018 pristopila k sistemskemu
reSevanju mej obdin z mejami parcel ter pripravila predloge, ki jihje posredovala obdinam.
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SKLEP 5t.30:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram daje soglasje k spremembi Statuta Zdravstvenega
doma dr. Adolfa Drolca Maribor.

s 16

11. toika
Obrovnovo in sprejem spremembe obiinske meje med

obiino Hode-Slivnico in obiino Roie-From



Obdine so lahko posredovale spremembe predloga do 30.1.2019, pri demer je bilo v novem
predlogu poteka mej obdin mogode predlagati drugaden zaris samo na obmodju, ki v Sirini 200
m poteka na vsaki strani meje, predlagane s strani GURS.
Po pregledu predloga Geodetske uprave RS je bilo ugotovljeno, daje potrebno nekatere
parcele prenesti med obdinami z upo5tevanjem lokalne pristojnosti. Zato sta Obdina Rade-

Fram in Obdina Hode-Slivnica med sabo uskladili mejo glede na potek meje katastrske obdine
in glede na upravljanj e nepremidnin. Na podlagi pregleda poteka meje sta obdini pripravili
predlog poteka meje (ta predlogje bil na OS podrobneje predstavljen) in ga posredovali v
pregled na GURS, ki je odobrila predlagano spremembo.

Spremembo predloga poteka mej obdin morajo potrditi pristojni organi (obdinski svet)
udeleZenih obdin oziroma obeh obdin, kjer so predlagane spremembe meja. Temu sledi objava
sklepa v MUV in evidentiranje novega poteka meje med obdinama v uradnih evidencah
GURS.

S predlogom seje predhodno seznanil ter se z njim strinjal tudi Odbor za prostorsko
planiranje.

s 16 vi >ZA<< 16 sotnih svetnikov ebils et

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MUV.

12. toika
Obrovnovo in sprejem spremembe obiinske meje med

obdino Slovensko Bisfrico in obiino Roie-From

Gradivo je pripravila obdinska uprava, ustno obrazloiitev (o vsebini in izvedenem postopku)
je podala ga. Suzana Pungartnik.

Gre za enako vsebino kot pri todki 1 1., le daje predmet spremembe pri tej todki dnevnega
reda meja med naSo obdino in obdino Slovenska Bistrica.

s 16 lasovi >ZA< t6 sotnih svetnikov ebils et

SKLEP 5t.3I:
Obiinski svet Obiine RaIe-Fram sprejme spremembe obiinske meje med obiino HoEe-
Slivnica in obiino Raie-Fram.

SKLEP 51.32:
ObEinski svet Obiine RaIe-Fram sprejme spremembe obtinske meje med obiino
Slovenska Bistrica in obiino Raie-Fram.

l0

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MUV.



13. toika
Imenovonje Elonice Nodzornego sveto JM55 Moribor

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko obrazloZitev na sejije podal g. Zupan.

Ker aprila 20i9 potede mandat sedanjim dlanom Nadzomega sveta Javnega medobdinskega
sklada Maribor (JMSS), smo bili (kot obdina soustanoviteljica JMSS, ki ima v tem organu
enega svojega predstavnika - dlana/Stevilo je odvisno od kapitalskih deleZev posameznih
obdin) o tem uradno obve5deni, saj je, skladno z odlokom o ustanovitvi JMSS, v nadzomi svet
(za mandatno dobo 4 let) potrebno imenovati novega dlana.

ilanica Obdine Rade-Fram v Nadzomem svetu JMSS je v iztekajodem se mandatu mag.
Zorica Zajc Kvas. Zaradi potrebe po kontinuiteti delaje bil podan predlog, da se zanjo
izkoristi mo2nost ponovnega imenovanja.

Y zvezi s tem predlogom se je predhodno sestala Komisija za mandatna vpraianja, volitve in
imenovanja, ki zoper tak predlog ni imela pripomb, kot sledi, pa je strinjanje z njim inazil
tudi obdinski svet.

s16 asovi >7.A< 16 tnih svetnikov) ebils

14. totka
Obrovnovo in sprejem Sklepo o soglosju k ceni
sociolno vorstvene storitve >>Pomoi no domu<<

Gradivo je pripravil izvaplec storitve pomod na domu - Center za pomod na domu Maribor, v
sodelovanju z obdinsko upravo, ustno obrazloZitevje podala ga. Simona Antolid.

Sedanje cene, ki so upo5tevale stanje v dasu potreb po zaposlitvi 5 socialnih oskrbovalk so, po
sklepu obdinskega sveta, v naii obdini v veljavi od 1. 6. 2019. Zaradi zvilanih potreb po
tovrstni pomodi nasje izvajalec obvestil, daje na dakalnem seznamu za vkljuditev v sistem
nudenja pomodi na domu toliko naiih obdank in obdanov, da bi bilo za zadovoljitev towstnih
potreb na obmodju na5ih 14 vasi potrebno zaposliti dodatno, tj. Sesto socialno oskrbovalko.

Obdina Rade-Fram se, zavedajod dejstva staranja prebivalstva, nagiba k temu, da bi starejSi

obdani lahko dim dlje ostali v domadem okolju, karje tako za njih kot njihove svojce obidajno
najbolj optimalna, pa tudi najcenej5a reSitev. Pomod na domu v primerih, ko neka oseba sama
ni ved sposobna oz. ni ved v ceioti sposobna skrbeti zase ali pri tem ni dovolj zanesljiva,
pomeni pomembno premostitev teZav, s katerimi se sooda tako ta oseba kot njeni (obidajno
zaposleni) najbliZji. Ker lahko pomod na domu marsikdaj prepredi ali vsaj odloZi potebo po
namestitvi teZje obolelih inlali starejSih oseb v domsko oskrbo, smo ji kot lokalna skupnost
naklonjeni in, v odvisnosti od dejanskih (nara5dajodih) potreb, podpiramo Siritev tovrstne
mreZe na obmodju na5e obdine.
Ker zviSanje Stevila socialnih oskrbovalk pomeni Sirjenje obsega storitve, kar vpliva na viSino
stroSkov (potrebnih ved sredstev za izvajanje neposrednega dela socialnih oskrbovalk in

et

SKLEP 5t.33:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram imenuje dlanico Nadzornega sveta JMSS Maribor.
Za mandatno obdob c Kvas.e od 5. 4. 2019 do 4. 4.2023 bo to ma Zorica

I1



Tako je bilo obdinskemu svetu predlagano, da (pred tem je to storil Ze Svet zavoda CPD
Maribor) poda soglasje k predlogu naslednjih cen izvajanja socialno varstvene storitve'pomod
druZini na domu':

1 . za delo v rednem delovniku (od ponedeljka do vkljudno sobote):
- ekonomska cena ure storitve:18,65 EUR/uro (100 %), od tega za uporabnika 4,53

EUR(24,29%);

2. za delo ob nedeljah, praznikih in drugih dela prostih dnevih (manj ugoden delovni das):

a) - ekonomska cena ure storitve ob nedeljah :23,70 EUR, od tega za uporabnika 6,35
EUF.(26,79o/o);

b) - ekonomska cena ure storitve za delo ob praznikih in dela prostih dnevih :25,20 EUR,
od tega za uporabnika 6,80 EUR.

Mesedna subvencija obdine bi tako zna5ala skupno 8.895,41 EUR, zajemajod stro5ke
strokovne priprav e v zvezi s sklenitvijo dogovora med izvajalcem in uporabniki (570,54 EUR
- 100 % financer obdina), stro5ke vodenja in koordiniranja neposrednega izvajanja storitve
(769,69 EUR - na! delei 74,49 %o) ter stro5ke za neposredno izvajanje storitev na domu
uporabnikov (7.555,18 EUR- deleZ obdirc 74,49 %).
Nove cene bodo v primeru njihovega sprejema aktualne s 1. 4.2019 oz. sodasno z zaposlitvijo
nove Seste socialne oskrbovalke.

tlani in dlanice obdinskega sveta so iz;kazali podporo prizadevanjem po Siritvi pomodi na
domu za potrebe, ki so se pojavile na novo.

s16 asovi >ZA< t6 sotnih svetnikov e bil et

OPOMBA. Celoten sklep se objavi v MUV.

12. toika
Razno

G. Zupanje vse prisotne povabil na prireditve in druge dogodke, o katerih obdina vsa
gospodinjstva vsakomesedno obveSda z nenaslovno poSto. Pri tem je posebej izpostavil
predvideno predstavitev (s stani podjetja Albaugh narodene in pladane) Studije Onkolo5kega
in5tituta Ljubljanay mezi s pojavnostjo raka na na5em obmodju (predstavitev 10.4.2019).

Sejaje bila zakljuiena ob 20.45 uri.

ZupaN oBaINE RAaE-FRAM
Branko LEDINEK
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SKLEP 5t.34:
Obiinski svet Obdine Raie-Fram sprejme Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene
storitve' moi na domu'.

Zapisala: Simona ANTOLId

deleZa za delovanje skupnih sluZb zavoda), je CPD Maribor pripravil novo kalkulacijo. Po
dogovoruje bilo pri tem upo5tevano, da cena za uporabnike v vseh mogodih terminih (tako ob
rednih delovnih dneh kot ob nedeljah, praznikih in dela prostih dnevih) ostane za uporabnike
nespremenjena. Vse navedeno smo upoStevali Ze pri pripravi predloga proraduna za tekode
leto.


